
美国US蓄电池US125XC2 6V242AH铅酸储备放电电源

产品名称 美国US蓄电池US125XC2
6V242AH铅酸储备放电电源

公司名称 狮克电源（山东）有限公司

价格 1080.00/只

规格参数 品牌:美国US蓄电池
型号:US125XC2
产地:美国

公司地址 北京市昌平区沙顺路88号

联系电话 13240167779 13240167779

产品详情

美国US蓄电池US125XC2   6V242AH铅酸储备放电电源

US电池历来以品质超众、动力强劲、经久耐用、安全可靠著称于世，被方为战车供应商，并广泛应用于
电动高尔夫球车、电动观光车、电动轿车、太阳能风能发电、电动升降机、电动游艇、电动扫地机、汽
车、房车等领域，US电池规格非常齐全(6V，8V,12V),价格非常便宜，US电池以其的性价比优势赢得了
全球客户的信赖，为并世界各地客户带来了非常杰出的经济效益和声誉。

U.S. Battery’s Flooded Lead Acid US 250 XC2 Flooded 6V Batteries are engineered and proven to provide the
fastest cycle-up to full rated capacity, and have the highest total energy delivered over the life of the battery. Building
the best Flooded Lead Acid Battery on the market comes from a better battery cell design, hand-made construction,
and attention to details. Made in America, U.S. Battery FLA batteries utilize the company’s exclusive XC2
formulation and Diamond Plate Technology, allowing them to reach peak capacity in fewer cycles, higher total energy
delivery, and an extended battery life.
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